
Den 14. juni 2018 ble det avholdt møtei Måsøy kommunestyre.
Møtet ble holdt på Havøysund Hotell - møterommet.

Møtet var berammet med møteinnkalling og sakspapirer denT.juni 2018.
Dette var sendt til kommunestyrets faste representanter og vararepresentanter, øvrige og
media pr. e-post. Samtidig ble det kunngjort på kommunens hjemmeside.
Den 11. juni ble det sendt ut tillegg sakliste og sakspapirer.

Møtetble satt kl. 09.00

Det ble foretatt navneopprop

TiI stede:

Funksjon
Ordfører
Varaordfører
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Varamedlem

Parti
SP

H
SP

SP

SP

SP

SP

SP

H
AP
AP
AP
AP
AP
AP
SP

Navn
Reidun Mortensen
Tor-Bjame Stabell
Bjørn Harald Olsen
,A,ge Flaten
Mette Olsen
Amund Myrvold
Kenneth Johnsen
Robin Jørgensen
Knut Asbjørn Arnestad
Georg Mathisen
Reneè Andersen
Arvid Mathisen
Rune Mathisen
Bernth Sjursen
Elisabeth Jensen
Torgun Olsen

Forfall l{øtt for

Bjørn Harald Olsen

FO

Kommunestyret var fulltallig.

Fra administrasjonen:
Rådmann Lill Torbjørg Leirbakken og som sekretær imøtet kontorfaglært Lill-Iren Sjursen.

Økonomisjef Ingrid Majala, Leder for stab Jarle Lystad, Helse- og omsorgssjef Ann Jorunn
Stock, Konst. Oppvekstsjef Roy Møller var tilgjengelig i salen for å kunne svare på evt.
spørsmål.
Vest-Finnmark Kommunerevisjon v/ Elenah Monakh og Daglig leder Måsøy i Vekst KF
Even Johansen var også tilgjengelig.



Møteinnkalling - Godkj ent

Sakliste - Repr. ,Å,ge Flaten (SP) tar opp at saklisten er alt for stor, og med så mange saker er

det ønskelig at det blir lagt til rette for flere kommunestyremøter i løpet av året.

Ordfører Reidun Mortensen orienterer om at det er en ny orienteringgsak:
- Nasjonal turistvei v/ Even Johansen, Måsøy i Vekst KF

Sakliste - Godkjent

Følgende representanter hadde søkt om permisjon p.g.a reise:

Tor Bjame Stabell (H) fra kl. 14.15

Torgun Olsen (SP) fra kl. 15.30

Amund Myrvold (SP) fra kl. 15.30

Permisjon var innvilget. Representantene underskrev protokollen før de forlot møtet.

Møtethevet kl. 15.50
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U 
MASøYKOrvrvlrlNE

Utvalg:
Møtested:
Møtedato:

MØTEINNKALLING

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
14.06.2018 Tid: k|.09.00

18/18

PROSJEKTREGNSKAP
STORVANNSVEIEN

r6lt43
STRANDGATA, ØRABAKKEN OG

Representantene innkalles herved. Eventuelle forfall meldes snarest til
tlf. 47607845. Vararepresentantene skal barc møte etter særskilt innkalling.

SAKLISTE

Arkiv Saksnummer Journr

Q13

Q14

K42

u01

MIV

153

844

All

18119 161996

PROSJEKTREGNSKAP . HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN

t8120 181263

GODTGJØRELSE FOR ETTERSØK OG AVLIVING AV SKADET
VILT.

t8l2t l8l2t4
VIDEREFØRING AV OMSTILLINGSARBEIDET

18122

REVIDERING AV
HANDLINGSPLAN 2018

1 8/303
OMSTILLINGSPLAN 2013-2018,OG

t8123 181302

BUDSJETTREGULERING 2018 MIV

18124 181262

LUNSJTILBUD HAVØYSUND SKOLE

18125 181264

KOSTPRIS HØTTEN BARNEHAGE

18126 181203

OPPRETTELSE AV FRIVILLIGHETSSENTRALEN I MÅSØY
KOMMUNE

c00



232 18127 181299

ENDRING I EIENDOMSKATTEOMRÅDET

r8t28 181296

RAPPORT TIL KOMMUNESTYRET

r8t29 181336

GODTGJØRELSE FOLKEVALGTE

18/30 18/305

HENVENDELSE TIL SAMETINGET
cEocRAFISK vrRKnoMnÅua

G00

082

u01

150

212

210

210

2t0

210

210

210

2t0

210

INNLEMMELS I

t8t3t r8l2s9
BUDSJETTPROSESS - BUDSJETT 2019 OG ØKONOMIPLAN 2OI9-
2022

18132 161496

TERTIALRAPPORT II2OI8

18/33 18/160
Ä.Rsvrnr,DING 2017 l¡AvØysuND HAyNEVESEN vrÅsøv xr

r8t34 171839

ÅnsnncNSKAP 2OI7 . HAVøYSUND HAVNEVESEN NNÅSøY Xr

18/35 181246

Ånsvrnr,DlNc 2017 - mÅsøv INDUSTRTEIENDoM KF

18136 171837

ÅnsnncNsKAp 2017 - vrÅsøv INDUSTRTETENDoM KF

t8137 181247

ÅRsvrnr.DING zorT - vtÅsøy I vEKST

18/38 171838

ÅRsnncNSKAp 2017 - nnÅsøv r vEKST KF

18139 181245

Ånsvrnr-DlNc z0r7 - nnÅsøv KoMMUNE

18140 171836

ÅnsnncNsKAp 2017 - wrÅsøv KoMMUNE

t8l4t 181337

KoNTRoLLUTVALGETS ÅRsvrnr,DING 2017
033



Orienteringssak:
Salmar v/ Stefan Paulsen - Arealinteresser

tt¿ÅSøy KOMMUNE , 9690 Havøysund, den 7. juni 2018

Reidun Mortensen
ordfører



V 
MASøYKOMMUNE

Utvalg:
Møtested
Møtedato

TILLEGGS SAKLISTE

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
14.06.2018 Tid: k|.09.00

SAKLISTE

Saksnummer Journr.

18142 r6ls86
REFERATSAK KOMMUNESTYREMøTE 1 4.06.1 8

18143 161960

VEDTAKSLOGG JUNI2Ol8

18144 r8t339
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JUNI
2018 . AMBULANSEBEREDSKAP

18145 181239

INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14.06.18 -
ARKTISK UTSIKT AS - LEIEFORHOLD MM

18146 181342

INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYREMØTE
14.06.1 8 - SAMARBEID ORDFØRENTNÅUNAANN

tt¡Ä.Søy KOMMUNE ,9690 Havøysund, den 1 1. juni 2018

Reidun Mortensen
ordfører

Arkiv

033

047

033

6t4

033



Orienteringssaker kommunestyremøte 14. juni 2018:

Þ Salmar v/ Stefan Paulsen - Arealinteresser

Þ Måsøy i Vekst KF v/ Even Johansen - Nasjonal turistvei



18/18
PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA, ØRABAKKEN OG STORVANNSVEIEN

Formannskapets innstillins:
Kommunestyrettar prosjektregnskapene for StrandgataØst, ØrabaÞ'ken og Storvannsveien, med en

total overskridelse på kr.386 904,- (3 %) til orientering.

Behandling:

Repr. Åge Flaten (SP) fremmet følgende forslag:

Kommunestyret sender saken tilbake til administrasjonen for å fä full oversikt av saken.

Vi vil ha: Bevilget budsjettering
Anbud
Konsulent
Totalsum

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Åge Flaten

Formannskapets innstilling - Falt
Forslag fremmet av repr. Åge Flaten - Vedtatt mot 2 stemmer

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret sender saken tilbake til administrasjonene for å få full oversikt av saken.

Vi vil ha: Bevilget budsjettering
Anbud
Konsulent
Totalsum

Vedtatt mot 2 stemmer

19/r8
PROSJEKTREGNSKAP - HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret tar prosjektregnskapene for Fljelmsøyveien og Rachveien, med en total overskridelse
på kr. 213.023,- (4,3 %) til orientering.

Behandling:
Representantene Robin Jørgensen (Sry og Åge Flaten (SP) erklærte seg innhabil i sak 19/18, jfr
Fvl. $ 6 e) 2. ledd. Defratrer setet under behandling av saken.

J



Repr. Amund Myrvold (SP) fremmet følgende forslag til vedtak:

Kommunestyret sender saken tilbake til administrasjonen for å f?i full oversikt av saken

Vi vil ha: Bevilget budsjettering
Anbud
Konsulent
Totalsum

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Amund Myrvold.
Formannskapets innstilling - Falt
Forslag fremmet av repr. Amund Myrvold - Vedtatt mot 4 stemmer

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret sender saken tilbake til administrasjonen for å få full oversikt av saken.

Vi vil ha: Bevilget budsjettering
Anbud
Konsulent
Totalsum

Vedtatt mot 4 stemmer

Representantene Robin Jørgensen (SÐ og Åge Flaten (SP)tiltrer møtet igien.

20/18
GODTGJØRELSE FOR ETTERSØK OG AVLIVING AV SKADET VILT.

Formannskapets innstillins:
I . Måsøy kommunestyre vedtar å bevilge kr. 10.000,- til driftsmidler for bruk ved ettersøk og avliving av

skadet eller sykt vilt. Beløpet innreguleres i driftsbudsjett for 2018 og finansieres inneværende år med
bruk av disposisj onsfond.

2. F.o.m 2019 skal denne budsjettposten være fast innarbeidet i kommunens driftsbudsjett.
3. Rådmann gis fullmakt til å organisere arbeidet og samt inngå nøvendige avtaler for å etablere en

forsvarlig tjeneste for avliving av skadet eller sykt vilt.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

4

Enst. vedtatt



21/18
VIDEREFØRING AV OMSTILLINGSARBEIDET

Innstillins:
Kommunestyret vedtar å igangsette forprosjektet <Videreføring av omstillingsarbeide$ som skal

utarbeide en forretningsplan for et nytt kommunalt foretak som er fusjonert mellom Havøysund

Havnevesen Måsøy KF, Måsøy iVekst KF og Måsøy Industrieiendom KF. Fusjonen med

forretningsplan legges fram til sluttbehandling i kommunestyrets desembermøte 2018.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar å igangsette forprosjektet <Videreføring av omstillingsarbeideb som skal

utarbeide en forretningsplan for et nytt kommunalt foretak som er fusjonert mellom Havøysund

Havnevesen Måsøy KF, Måsøy i Vekst KF og Måsøy Industrieiendom KF. Fusjonen med

foretningsplan legges fram til sluttbehandling i kommunestyrets desembermøte 2018.

Enst. vedtatt

22/18
REVIDERING AV OMSTTLLINGSPLAN 2013-2018,OG HANDLINGSPLAN 2018

Innstilling:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF handlingsplan 2018 v.02, samt revidert omtillingsplan2013-2018

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF handlingsplan 2018 v.02, samt revidert omtillingsplan 2013-2018

Enst. vedtatt

23/18
BUDSJETTREGULERING 2OI 8

Innstilline:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF budsjettregulering nr.l 2018

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF budsjettregulering nr.l 2018.

5

Enst. vedtatt



24/18
LUNSJTILBUD HAVøYSUND SKOLE

Formannskapets innstilling:
¡ Kommunestyret vedtar å innføre lunsjtilbud for mellomtrinnet ved Havøysund skole skolestart høsten

2018.
¡ Foreldrebetalinga økes til kr 25,00 pr. måltid for alle elever fra 20.08.18.
¡ Kommunen må bestrebe seg på å holde foreldrebetalingen så lavt som mulig, tilnærmet null.
¡ Jobbe for å utvide tilbudet til å gjelde hele skolen.

Behandling:

Repr. Mette Olsen (SP) fremmet følgende endringsforslag i punkt 4:

o Jobbe for å utvide tilbudet til å gjelde Måsøy skolen (Havøysund og Gunnarnes)

Votering:
Formannskapets innstilling med endringsforslag fremmet av repr. Mette Olsen - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
. Kommunestyret vedtar å innføre lunsjtilbud for mellomtrinnet ved Havøysund skole skolestart høsten

2018.
o Foreldrebetalinga økes til kr 25,00 pr. måltid for alle elever fra 20.08.18.
¡ Kommunen må bestrebe seg på å holde foreldrebetalingen så lavt som mulig, tilnærmet null.
o Jobbe for å utvide tilbudet til å gjelde Måsøy skolen (Havøysund og Gunnarnes)

Enst.vedtatt

25/18
KOSTPRIS HØTTEN BARNEHAGE

Formannskanets innstillins:
Kommunestyret vedtar å øke kosçris ved Høtten barnehage frallr.226,00 pr mnd til kr. 350,00 pr. mnd. f.o.m.
20.08.l8 for å innfri selvkosþrinsippet. Kosþrisen vil deretter reguleres gjennom prisregulativet som har

virkning fra 01.01. -31.12. hvert år.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

6

Enst. vedtatt



26118
OPPRETTELSE AV FRIVILLIGHETSSENTRALEN I MÅSØY KOMMUNE

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret vedtar å opprette frivillighetssentral i Måsøy kommune.

Behandling:

Repr. Knut Arnestad (H) fremmet følgende tilleggsforslag:

Kommunestyret ber om at det utarbeides vedtekter for frivillighetssentralen.

Votering:
Formannskapets innstilling - Enst. vedtatt
Tilleggsforslag fremmet av repr. Knut Arnestad - Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar å opprette frivillighetssentral i Måsøy kommune.

Kommunestyret ber om at det utarbeides vedtekter for frivillighetssentralen.

Enst. vedtatt

27/18
ENDRING I EIENDOMSKATTEOMNÅUNT

Formannskanets innstillins:
Måsøy kommunestyre tar saken til orientering.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Måsøy kommunestyre tar saken til orientering.

Enst. vedtatt

28118
RAPPORT TIL KOMMUNESTYRET

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret tar saken til orientering.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret tar saken til orientering.

7

Enst. vedtatt



29118
GODTGJØRELSE FOLKEVALGTE

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret vedtar foreslåtte endringer i godtgjørelsen for folkevalgte i Havøysund Havnevesen Måsøy KF

Leder for havnestyret

Endringen gjelder for hele 2018.

Behandling:

Fra Til
kr 19.320,- kr 50.000,-

Repr. Georg Mathisen (AP) fremmet følgende forslag:

Endringen gjelder for 2018 -2019.

Votering:
Rådmannens innstilling - Vedtatt mot 3 stemmer
Forslag fremmet av repr. Georg Mathisen - Vedtatt mot 4 stemmer

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar foreslåtte endringer i godtgjørelsen for folkevalgte i Havøysund Havnevesen Måsøy KF:

Fra
Leder for havnestyret kr 19.320,-

Endringen gjelder for hele 2018.

Vedtatt mot 3 stemmer

Endringen gielder for20l8 -2019.

Vedtatt mot 4 stemmer

Til
kr 50.000,-

30/18
HENVENDELSE TIL SAMETINGET - INNLEMMELS I GEOGRAFISK VIRKEOMRÅDE

Formannskapets innstilling:
Måsøy kommunestyre ber rådmannen igangsette utredning av konsekvensene ved en eventuell innlemmelse i
samisk virkeområde.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre ber rådmannen igangsette utredning av konsekvensene ved en eventuell innlemmelse i
samisk virkeområde.

8

Enst. vedtatt



3l/18
BUDSJETTPROSESS - BUDSJETT 2OI9 OG ØKONOMIPLAN 2019.2022

Formannskapets innstilling
Kommunestyret vedtar at formannskapet er med på balanseringen av årsbudsjett 2019 ogøkonomiplan 2019-
2022 i henhold til alternativ 2.

Budsjeftprosessen legges opp etter milepælsplanen.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas

Enst. vedtatt

32118

TERTIALRAPPORT I/20I8

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre tar første tertialrapport til orientering.

Budsjethegulering vedtas i henhold til kapittel om budsjettregulering 1/2018:
¡ Bruk av disposisjonsfond på kr 38 400,-
o Regulering av prosjektmidler i investeringsbudsjettet
som forklart i samme kapittel.

Kommunestyret vedtar å gi rådmannen firllmakt til å sette lån avdragsfrie etter egen vurdering. Dette ihht tiltak
om minsteavdrag i budsjettvedtak av 07.12.17 sak 8l/17.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

331t8
ÅRsmer,nrNc 2017 HAvØysuND HAVNEvESEN MÅsØy KF

Formannskapets innstillins:
Styret vedtar,4,rsmelding for 2017 slik den er lagt fram i dokumentet Årsmelding 2017
Med et mindreforbruk pà I(r. 498.212.-

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

9

Enst. vedtatt



34/18
ÅnsRncNsKlp z0t7 - H.avØysuND HAVNEVESEN vIÅsøv rn

Formannskanets innstilling:
Styret vedtar regnskapet slik det er lagt fram i dokument fra økonomikontoret med et mindre forbruk
(overskudd) på kr. 498.21 l.- Over skuddet settes av til disponible fond.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Styret vedtar regnskapet slik det er lagt fram i dokument fra økonomikontoret med et mindre forbruk
(overskudd) pãÞ,r.498,211.- Over skuddet settes av til disponible fond.

Enst. vedtatt

35/l 8
ÅRsvrnr-nrNc 2017 - MÅsØy INDUSTRIEIENDoM KF

Formannskapets innstilling:
Måsøy kommunestyre vedtar årsmeldingen for 2017 til Måsøy Industrieiendom KF.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar årsmeldingen for 201'7 til Måsøy Industrieiendom KF

Enst. vedtatt

36/t8
ÅnsnncxsKAp 2017 - MÅsØy INDUSTRIEIENDoM KF

Formannskanets innstilline:
Måsøy kommunestyre viser til det fremlagte årsregnskapet med en regnskapsmessig balanse i drift- og

investeringsregnskapet for 2017 .

Regnskapet fastsettes som Måsøy Industrieiendom KF sitt årsregnskap for 2077.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas

Enst. vedtatt

l0



371t8
Å.nsvrnluNc 2ot7 - lvlÅsøv I vEKST

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre vedtar årsmeldingen for 2017 til Måsøy i Vekst KF

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar årsmeldingen for20l7 til Måsøy i Vekst KF.

Enst. vedtatt

38/l 8
ÅRsRncNsKAP 2ot7 - MÅsØY I vEKST KF

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre viser til det fremlagte årsregnskapet med en regnskapsmessig balanse i drift- og

investeringsregnskapet for 2017 .

Regnskapet fastsettes som Måsøy i Vekst KF sitt årsregnskap for 2017.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

39118

Ånsnnnr.nrNc 2ot7 - MÅsØY KoMMUNE

Formannskapets innstilling:
Måsøy kommunestyre godkjenner årsmeldingen til Måsøy kommune for2017

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre godkjenner årsmeldingen til Måsøy kommune for 2017

Enst. vedtatt

1l



40/18
ÅRSRnCNSKAPaOIT - VIÅSøY KOMMUNE

FormannskaDets innstilling:
Måsøy kommunestyre viser til det fremlagte årsregnskapet med regnskapsmessig balanse i drift- og

investeringsregnskapet.

Regnskapet vedtas som som Måsøy kommune sitt årsregnskap for 2017.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

4Ut8
KONTROLLUTVALGETS ÅRSMELDING 201 7

Kontrollutvalgets innstilling:
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2017 til orientering.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyrct tæ kontrollutvalgets årsmelding for 2017 til orientering.

Enst. vedtatt

42/18
REFERATSAK KOMMUNESTYREMØTE 14.06.18

Rådmannens innstillins:
Måsøy kommunestyre tar referatsaken til orientering.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre tar referatsaken til orientering.

Enst. vedtatt

t2



43/18
VEDTAKSLOGG JUNI2Ol8

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret tar vedtaksloggen til orientering

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret tar vedtaksloggen til orientering

Enst. vedtatt

44/18
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JUNI2Ol8 - AMBULANSEBEREDSKAP

Behandling:

Kommunestyrerepresentant Arvid Mathisen (AP) hadde sendt inn følgende interpellasjon:

f NTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JUNI 2OL8- ambulanseberedskap

Ordfører

La meg først spørre: Er det riktig at brann- og redningstjenesten har hatt utrykninger etter oppringing
fra I l0 sentralen, for transport av akutt syke personer? I tilfelle, hvor mange ganger og hva har de

syke personene blitt transportert i? Hvem betaler i tilfelle for slik <syketransporb?

La meg fortsette å si at dersom det medfører riktighet at akutt syke personer har blitt transportert i
båre med private biler/varebiler, så bryter denne transporten antakelig vegtrafikkloven. Men det er

kanskje ikke det verste. Dette viser at ambulanseberedskapen i kommunen på langt nær er

tilfredsstillende. Jeg vil gå så langt som å si at beredskapen setter liv og helse i fare.

Jeg har fått kunnskap om at det bygges opp en ambulanseberedskap på Skaidi hvor pasienter som

fraktes blafra Måsøy, skal over ny ventende ambulanse for videretransport til sykehus. Jeg har også

fatt kjennskap til at det heretter bare skal være en ambulansebil stasjonert i Havøysund. Mao når

ambulansen er ute av Havøysund, enten på kjøring til Skaidi eller andre steder i kommunen, så er

Havøysund uten ambulanse. I verstefall kan dette medføre at Havøysund ikke har ambulansetjeneste

over flere timer. Med de forhold som av og til inntreffer vinterstid, med kolonne og stengte veier,
kan man risikere at ambulanseberedskapen er satt ut av spill i mange, mange timer, ja, kanskje døgn

også.

Ett er at ambulansen skal kjøre pasienter til sykehus. Et annet er at pasienter/akutt syke personer skal

transporteres til enten redningsskøyta (ambulansebåten), til et ventende See King helikopter eller for
den saks skyld til helsesenterets mottak. Dersom ambulansen er ute fra Havøysund, enten for en kort
periode eller over lengere tid, så vil transport til ambulansebåt, helikopter eller til helsesenteret

måtte skje med private biler. Mener ordfører at dette er en god nok ambulanseberedskap? Hva har

kommune eller ordfører gjort for å sikre at det til enhver tid er en ambulansebil m/personell
tilgjengelig i Havøysund?
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Ordfører Reidun Mortensen (SP) hadde følgende svar på interpellasjon:

Svar på interpellasion til kommunestvret 14.iuni 2018- Ambulanseberedskap

Det foreligger en Ambulanseplan for Finnmarkssykehuset 2018-2028, planen er vedtatt i vår. Fra

fagtjenesten i Måsøy er det sendt inn høringssvar på ambulanseplanen innen fristen. I høringssvaret

reageres det på forslag om å redusere til en bil i Måsøy kommune i forbindelse med etablering av

stasjon på Skaidi. Fagtjenesten ønsker en styrking av ambulansetjenesten i kommunen og

argumenterer for dette i svarbrevet (høringssvar vedlagt).

Pr. telefon 12.6-2018 med Jørgen Nilsen, klinikksjef for prehospitale tjenester, gir han følgende

informasjon:

et prosjekt for å vurdere om en ny stasjon på Skaidi vil ivareta en forsvarlig tjeneste. Rapport
vil foreligge i løpet av året. Dersom det vurderes som fornuftig vil
stasj on/ambulanseberedskap bli etablert på Skaidi.

vist til i interpellasjonen. I utgangspunktet skal brann og redningstjenesten brukes ved behov

for bærehjelp og ikke i forbindelse med transport av pasienter. Han ønsket mer informasjon
om de tilfeller som er referert til (dato/type oppdrag).

Brannsjef Stein Kristiansen har følgende redegjørelse i forbindelse med utrykning fra brann og

redningstjenesten:

Det er korrekt at brannvesenet er utkalt på oppdrag (assistanse helseoppdrag) via I l0- sentralen. Til
nå er det registrert 2 hendelser i 2018. Det er viktig å presisere at begge oppdrag opprinnelig er

utløst/rekvirert av AMK (akuttmedisinsk kommunikasjonssentral) dvs. 113 sentralen. Dvs at AMK
har ønsket bistand i de aktuelle tilfellene. Hvorfor AMK ønsker tidvis ønsker brannvesenets bistand

må en spøffe AMK om.

Brannvesenet har en beredskapsplikt, men ikke definert mot helseoppdrag. En tilleggsberedskap mot
en slik type oppdrag skal i så fall være forankret i en ROS-analyse på forhånd.

Bakgrunnen på hvorfor brannvesenet er utkalt kan for eksempel bero på at brann har

ordensmyndighet på et ulykkessted inntil politi kommer til stedet. Ut i fra den informasjonen jeg

sitter på var ikke politiet tilstede på noen av disse hendelsene. Om det var den bakenforliggende
årsaken for at brannvesenet ble anmodet om bistand er pr. nå ukjent. I tillegg har brannvesenet en

bistandsplikt som ikke er detaljert beskrevet, men samfunnets forventninger g¡ør at brannvesenet har

opparbeidet en kultur som gjør at vi bistår når behov oppstår. På generelt grunnlag vil vi alltid bistå
andre ved behov.

Til selve hendelsen; I den aktuelle hendelsen viste det seg etter hvert at det var påkrevd flere typer
bistands tjenester, uten at en kan gå i detalj på alle. En av de påkrevde tjenestene,etter avtale med

lege på stedet, var å forflytte syk person fra ulykkessted til akuttmottak på helsesenteret. Dette måtte

nødvendigvis skje med ressurser som var tilgjengelig. I det siste tilfellet skjedde det med pasient på

backboard på lasteplan på kommunaltkjøretøy. Vet om en lignende hendelse for 3-4 år siden. Da ble
pasient også fraktet med kommunaltkjøretøy, i dette tilfellet lukket lasteplan. På generelt grunnlag
kan vi fra brannvesenets side allikevel opplyse at en den siste tiden har merket seg en viss økning i
antall forespørsler om bistand til helse. Brannvesenet bærer alle kostnader. En kjenner ikke til at det

eksisterer noen refusjonsordninger som ev. dekker slike kostnader.
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Til klinikksjef Jørgen Nilsen
Finnmarkssykehuset HF

Kopitil Fylkesmannen i Finnmark

Havøysund 09.02.18
HøRI NGSSVAR T¡ L AM BU LANSEPLAN FOR FI N N MARKSSYKEH USET 2018.2028
Vi viser til høringsutkast for revidert ambulanseplan for ambulansetjenesten i Finnmarkssykehuset
HF der man foreslår fratrekk av en dag-bil i Havøysund (Måsøy kommune).
Måsøy kommune er en kommune med 1250 innbyggere hvorav L35 innbyggere bor på Rolvsøya,

Måsøya og lngpya. I tillegg har vi fastboende i distriktene utenfor Havøysund (Snefjord, Slåtten og

Lillefjord) der man må krysse en værutsatt fjellovergang. Veien fra Havpysund er også svært ofte
stengt vinterstid på grunn av dårlig vær. Per nå har vi to dag-biler tre dager i uken. Således er vi

allerede i en sårbar situasjon da vi bare har én ambulansebil på kveld, natt og helg. Dersom man
fjerner ytterligere én dag-bil, slik det er foreslått, vil vi være den mest sårbare kommunen i fylket, da

vivil ha lengst bil- og båtveifor nærmeste bistand, sammenlignet med andre kommuner med bare
én ambulanse.
Slik situasjonen er i dag bryter vi allerede flere krav i Helsepersonelloven, blant annet Kapittel 2 5 4

som omhandler krav om forsvarlighet og kapittel 3 5 16 som omhandler organisering slik at
helsepersonell er i stand til å overholde sine lovpålagte plikter. Ved ambulanseutrykning til øyene og

distriktene utenfor Havøysund etterlater man i dag bygda (9oo/o av befolkningen) i opptil flere timer
uten akutt helsepersonell på kveld, natt og i helgene. Vi opplever til stadighet situasjoner der lege

og ambulansepersonell er ute på en av Øyene eller i distriktene og vakthavende sykepleier må rykke

ut alene til en ny akuttpasient lokalt. Således opprettholder man heller ikke kravet til
Akuttforskriften som omhandler befolkningens rett til forsvarlig og koordinerte akuttmedisinske
tjenester utenfor sykehuset. I så måte bør man ha to døgnbemannede ambulansebiler. Da heller
ikke ambulansebåten er bemannet med eget ambulansepersonell er Havøysund uten
ambulansetjenesten også når båten er på utrykning. Her bryter man både Akuttforskriften og også

kravet til bemanning med minst én person med autorisasjon som ambulansearbeider på

ambulansebåten. (kapittel 3 5 LL).

De regionale helseforetakenes ansvar for ambulansetjenester omfatter også å ha beredskap for å

kunne dekke behovet for ambulansetjenester ved større ulykker og kriser innenfor egen helseregion
(kapittel 3 S 10 d). Som eksempel bruker man under BEST-øvelsene (som Finnmarkssykehuset har
vært pioner for) fire ambulansearbeidere (to ambulansebiler) under AHLR. Per i dag er vi på kveld,
natt og i helgene i beste fall to ambulansearbeidere og en lege tilgjengelig ved hjertestans, i verste
fall bare én sykepleier dersom førstnevnte er på utrykning. Videre står vakthavende lege ofte i den
håpløse situasjonen å måtte velge mellom å følge en fødepasient eller akutt syk pasient med truet
respirasjon/sirkulasjon til sykehuset eller å måtte etterlate bygda uten både lege og

ambulansepersonell. Dersom en dag-bil fjernes vil dette generere flere oppdrag for Sea-King, noe

som tvilsomt vil være det mest økonomiske eller praktiske for fylket. Sea-King er heller ikke alltid
tilgjengelig for oss da de kan være ute på andre oppdrag. Ã itte ha beredskap for nødvendig
følgetjeneste bryter for øvrig også Akuttforskriften kapittel 3 5 10 e. 2
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De ovennevnte forholdene medfører fare for innbyggerne og pasientenes sikkerhet og med dette
mener vi kravet om to døgnbemannede ambulansebiler i Måsøy kommune er berettiget. For fylket
vil det også være nyttig å tilstrebe forsvarlige arbeidsforhold for legene da vi ser at mange

nyutdannede leger vegrer seg for å jobbe i distriktene under nåværende forhold og at dette har

konsekvenser for rekrutteringen. I Måsøy kommune er 50% av legedekningen turnusleger som for
første gang må håndtere akuttsituasjoner alene. I tillegg ser vi av tabell 2 i høringsutvalget at

estimert befolkningsvekst samt økt gjennomsnittsalder i Måsøy kommune innen 2028 vil føre til
20%flere oppdrag.
Sommeren 2016 planla Finnmarkssykehuset å la ambulansebil 2 (dag-bil) stå ubemannet. Dette var

bare ment under ferieawiklingen, men daværende kommuneoverlege i Måsøy satte allikevel

spørsmålstegn ved forsvarligheten til ambulanseberedskapen og ba Fylkesmannen om en uttalelse,

Grunnet lang saksbehandlingstid fikk man ikke en avklaring før etter ferien, men Fylkesmannen

oppfordret til at ambulansetjenesten i Måsøy ble planlagt på beste vis for å ivareta

pasientsikkerheten og krav om lovgivning. Måsøy kommune beholdt også ambulansebil 2 gjennom

sommeren.
Med dette ber vi om at ambulansetjenesten ¡ Måsøy kommune heller styrkes. For å kunne levere

forsvarlig helsetjeneste i kommunen må vi ha to døgnbemannede ambulansebiler (fire

ambulansearbeidere fordelt på to biler og en båt).

Med vennlig hilsen

Therese Ursula Hildan
Kommunelege I

Ann Jorunn Stock
Helse- og Omsorgsleder

lngvild Roksund

Kommunelege ll

Repr. Arvid Mathisen (AP) fremmet følgende forsalg til vedtak:

Måsøy kommunestyre kan ikke akseptere at ambulanseberedskapen i Havøysund bygges ned.

Kommunestyret kan heller ikke akseptere at det ved uttrykninger benyttes tilfeldige varebiler for bla

båretransport, slik det er gjort ved flere anledninger. Det er derfor et krav at det til enhver tid skal

være minst en ambulansebil med nødvendig personell i beredskap 24 timer i døgnet.

Kommunestyret vil påpeke at dersom en ambulansebil er i transport med en pasient for eksempel til
Skaidi eller til sykehuset i Hammerfest, så vil denne bilen være ute på oppdrag over flere timer, ja
vinterstid kanskje døgn, ogda er det helt uakseptabelt at Havøysund skal være uten

ambulanseberedskap med bil og personell. Denne situasjonen setter liv og helse i fare.

Kommunestyret krever derfor at de rette myndigheter setter i verk tiltak som gir en god nok

ambulanseberedskap 24 timer i døgnet.

Votering:
Forslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre kan ikke akseptere at ambulanseberedskapen i Havøysund bygges ned.

Kommunestyret kan heller ikke akseptere at det ved uttrykninger benyttes tilfeldige varebiler for bla

båretransport, slik det er gjort ved flere anledninger. Det er derfor et krav at det til enhver tid skal

være minst en ambulansebil med nødvendig personell i beredskap 24 timer i døgnet.
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Kommunestyret vil påpeke at dersom en ambulansebil er i transport med en pasient for eksempel til
Skaidi eller til sykehuset i Hammerfest, så vil denne bilen være ute på oppdrag over flere timer, ja
vinterstid kanskje døgn, og da er det helt uakseptabelt at Havøysund skal være uten
ambulanseberedskap med bil og personell. Denne situasjonen setter liv og helse i fare.

Kommunestyret krever derfor at de rette myndigheter setter i verk tiltak som gir en god nok
ambulanseberedskap 24 timer i døgnet.

Enst. vedtatt

4s118

INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JUNI2Ol8 - ARKTISK UTSIKT AS -
LEIEFORHOLD MM

Behandling:
Ordfører Reidun Mortensen (SP) erklærte seg innhabil ogforlot møtet under behandling w sak 45/l8,
jfr. Fvl. $ 6 e, 2. ledd.

Kommunetyrerepr. Georg Mathisen (AP) hadde sendt inn følgende interpellasjon:

Ordfører

Måsøy kommune har gjennom flere år ønsket og støttet driften av restauranten på Arctic View.
Således var man veldig glad og tilfreds med at Arktisk Utsikt AS inngikk leiekontrakt med Måsøy
kommune om leie og drift. Kommunen har også bidratt med økonomisk støtte for at bedriften skulle
ha ryggrad til å kunne utvikle seg og på sikt sikre driften.
Arctic View ble finansiert og etablert som et spleiselag mellom Arctic Wind AS, Repvåg Kraftlag og
Måsøy kommune. Anlegget kom som en følge av etableringen av vindmølleparken på Havøygavelen.
Kommunen har i ettertid påkostet asfaltering av halve veien og brønnboring etter vann.
Som alle kjenner til skal Finnmark Kraft, som nå eier vindmølleparken, ta ned de gamle vindmøllene
og erstatte dem med 8 - 1l nye. Den 13.04.2018 fikk Måsøy kommune brev fra advokat Erling
Keyser som bistår Arktisk Utsikt om at eventuelle tap som Arktisk Utsikt måtte få under utbyggingen
av vindmølleparken må dekkes i sin helhet av Måsøy kommune eller Finnmark Kraft.
La meg si at dette kom veldig overraskende på mange all den stund Måsøy kommune har vært
velvillig og til og med bidratt økonomisk til driften av Arktisk Utsikt AS, i tillegg til at det ikke
betales husleie. I stedet for å legge seg på en erstatningslinje burde eierne se mulighetene for
inntjening ved bespisning/servering av de mange arbeidstakerne som vil være på Gavelen i
anleggsperioden. Det kan hende en slik aktivitet vil gi mere i kassa enn eventuelle erstatningsbeløp?
Ordfører, kan kommunestyret få en orientering om saken og hvor den står i dag?

Varaordfører Tor Bjarne Stabell (H) hadde følgende svar på interpellasjon:

Kort oppsummert dreier det seg om at Arktisk Utsikt AS er leietakere i Måsøy kommunes
restaurantlokaler Arctic View på Havøygawelen. Arktisk Utsikt AS er nå representert med advokat,
og de krever dekning for alle evt tap som følge av reetablering av Havøygavveln vindmøllepark, samt

utgifter til advokat. Dette økonomiske kravet er stilt til enten Måsøy kommune eller til Finnmark
Kraft som er utbygger av vindmølleparken. Måsøy kommune ved varaordfører ogrådmann har

forsøkt å få daglig leder i Arktisk Utsikt i tale, og løse denne saken i minnelighet. Det har man ikke
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lyktes med. Arktisk Utsikt insisterer på å benytte seg av juridisk hjelp i saken, med de utfordringene
det måtte medføre.

Måsøy kommune vurderer det slik at man nå også må engasjere advokat for å sikre at saken blir
håndtert på en best mulig måte. Det er nødvendig å ta flere hensyn når man velger strategi. Det er
mange forhold som påvirker hverandre, og formålet må være å unngå å bidra til at saken eskalerer.
Formannskapet er enige om følgende hovedpunkter:

Rådmannen engasjerer advokat på vegne av Måsøy kommune. Denne skal:

o Vurdere alle dokumenter i saken

o Hvilke strategier finnes for å løse dette?

o Det må avdekkes hvilke konsekvenser det får å velge det ene framfor noe annet
o Valg av strategi må også vurderes i forhold til koslnytte

¡ Finnmark Kraft holdes løpende orientert via varaordfurer.

Det som har skjedd etter dette er at advokat Kristoffer Dons Brøndbo hos Rekve Pleym, Tromsø er
engasjert, og at vi venter på juridisk rådgivning.

Vedtak:

Ordfører Reidun Mortensen (SP) tiltrådte møtet igjen.

46/t8
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYREMØTE 14.06.18 - SAMARBEID
ORDFØRER/RÅDMANN

Behandling:
Kommunestyrerepr. Arvid Mathisen (AP) hadde sendt inn følgende interpellasjon:

Ordfører

I kommunestyret22. mars i äpentmøte, kom det klart fram at arbeidsforholdene mellom ordfører og
rådmann ikke var gode. Rådmannen sto fram og var klart frustrert over manglende samarbeid mellom
den administrative og politiske ledelse. I debatten som fulgte kom det også fram at flere av de

folkevalgte benyttet seg av ansatte <<ute> i kommuneorganisasjonen for å skaffe seg innsikt i
enkeltsaker. Det var sogar representanter som innrømmet det og fra talerstolen ba om unnskyldning
for en slik framgangsmåte. Fra talerstolen ble det påpekt at vi som folkevalgte kun har rådmannen å

forholde oss til i administrasjonen. Hvem rådmannen ber svare for seg, blir rådmannens sak. Jeg har
forstått det slik at folkevalgte i dag mere retter seg etter de spilleregler som glelder da man nå i langt
større grad retter kontakten til administrasjonen gjennom rådmannen. Fra talerstolen ble det også
påpekt at ansatte som utleverer opplysninger uten samtykke eller at rådmannen er involvert i saken,

kan bli oppfattet som illojale ovenfor sin administrative sjef. Men dette er en sak rådmannen får
ordne opp i og avklare ovenfor sine ansatte.

Ordføreren er den øverste tillitsvalgte ledelse i kommunen og har ikke mere makt enn det flertallet i
kommunestyret til enhver tid uttrykker. La meg også påpeke at ordfører er ordfører for hele
kommunes8ret og ikke bare for den gruppering ordfører har sitt utspring fra. I det daglige arbeidet
spiller ordfører en sentral rolle som bindeledd og formidler av synspunkter mellom de folkevalgte og
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administrasjonen. Ikke minst viktig er forholdet mellom administrasjonssjefen på den ene siden og
ordføreren på den annen. Et konstruktivt samarbeid mellom disse er på mange måter en forutsetning
for den nødvendige samhandling mellom de øverste folkevalgfe organer og administrasjonen.

I kommunestyrets møte 22. mars kom det fram et klart behov for folkevalgtopplæring slik at både

folkevalgte og administrasjonen klarere kan definere sine egne posisjoner og roller. Det var et klart
ønske fra kommunestyret at dette skulle prioriteres. Men det tillyste møte den 4. april med
folkevalgtopplæring, ble av forståelige grunner avlyst. Rasfare og stengte veier tillot ikke
møtevirksomhet der ekstern bistand kunne delta.

Mitt spørsmål blir derfor til ordfører, når planlegges og berammes et nyttmøte slik at

folkevalgtopplæring kan gi ennomføres?

Når det er kommet til uttrykk samarbeidsproblemer mellom den øverste politiske og administrative
ledelse, vil det være viktig å få ryddet opp i dette. Etter min mening kan dette skje bla gjennom
folkevalgtopplæring og herigjennom få en klarere forståelse mellom politikk og administrasjon og her
definere de ulike rollene. Deffe er særlig viktig i en tid der Måsøy kommune over år har slitt med
befolkningsnedgang og er i en omstillingssituasjon. Det er da Måsøy kommune trenger både politisk
og administrativ kraft for å gjennomføre tiltak som kan skape vekst og utvikling. Et konstruktivt og
godt samarbeid mellom ordfører og rådmann er en forutsetning i så måte.

Det vil alltid være slik at det er den øverste politiske lederen, altså ordfører i dette tilfelle, som må ta
de initiativ som må til for at samarbeidet mellom de folkevalgte og administrasjonen skal komme i
ordnede former og lykkes. I nevnte kommunestyret22, mars kom det altså fram at arbeidsforholdene
mellom ordfører og rådmann var anstrengt og ikke fungerte tilfredsstillende.
Mitt andre spørsmål blir derfor; hva er grunnen til at samarbeidet mellom ordfører og rådmann ikke
fungerer og har ordfører tatt eller vil ordfører ta nødvendige initiativ eller treffe tiltak som kan bedre
arbeidsforholdet?

I tilfelle det er tatt initiativ eller truffet tiltak, så ber jeg ordfører redegjøre for det. Og i tilfelle; er

arbeidsforholdene mellom ordfører og rådmann slik at vi som folkevalgte kan være trygge pä at

kommunen har gjennomføringskraft og at arbeidsforholdene er slik at vi kan sikre trygge og gode

lokalsamfunn og være i stand til å utvikle disse?

Ordfører Reidun Mortensen (SP) hadde følgende svar på interpellasjon:

Jeg ber om forståelse for atjeg ikke kan utlevere et skriftlig svar på denne interpellasjonen nå, p.g.a
dårlig tid og sakens kompleksitet. Ordfører redegjør muntlig for punktet som omhandler
folkevalgtopplæring. Kommunestyret aksepterte at ordfører fikk mulighet å komme tilbake med
skriftlig svar ved neste kommunestyremøte.

Det ble litt debatt rundt interpellasjonens innhold i kommunestyret, og ordfører bestemte å lukke
møtet jfr. Kommunelovens $ 3l nr. 3.

Tilhørere, rådmann og sekretær forlot møtet.
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Repr. Arvid Mathisen (AP) fremmet følgende forslag til vedtak:

Kommunestyret krever at ordfører og rådmann iverksetter folkevalgtopplæring der alle folkevalgte i
kommunen og administrasjonen med ledere og mellomledere har møteplikt. Folkevalgtopplæringen

skal spesielt sette fokus på roller og rolleavklaring mellom folkevalgte og administrasjonen.

Folkevalgtopplæringen skal gjennomføres snarest mulig etter sommerferien i 2018 og det innleies

ekstern bistand.

Votering:

Forslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Vedtatt mot 2 stemmer

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret krever at ordfører og rådmann iverksetter folkevalgtopplæring der alle folkevalgte i
kommunen og administrasjonen med ledere og mellomledere har møteplikt. Folkevalgtopplæringen

skal spesielt sette fokus på roller og rolleavklaring mellom folkevalgte og administrasjonen.

Folkevalgtopplæringen skal gjennomføres snarest mulig etter sommerferien i 2018 og det innleies

ekstern bistand.

Vedtatt mot 2 stemmer
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